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Статья посвящена семидесятилетию со дня рождения Заслуженного юриста Российской Федерации, доктора юри-
дических наук, профессора Валерия Васильевича Черникова. Отмечается его роль в становлении юридической службы 
МВД России, развитии российского административного и государственного права, в совершенствовании деятельно-
сти органов внутренних дел Российской Федерации. Раскрываются основные этапы разработки Федерального закона 
«О полиции» и роль В.В. Черникова в процессе нормотворчества.
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The article is devoted to the seventieth anniversary of the birth of the Honored Lawyer of the Russian Federation, 
Doctor of Law, Professor Valery Vasilyevich Chernikov. Its role in the formation of the legal service of the Ministry of Internal 
Affairs of Russia, the development of Russian administrative and state law, and the improvement of the activities of the internal 
affairs bodies of the Russian Federation is noted. The main stages of the development of the Federal Law “On the Police”
and the role of V.V. Chernikov in the process of rule-making are revealed.
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